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ПРОТОКОЛ

Днес, 08.10.2020г. от 18,00 часа в Народно читалище „Младост“, адрсс: ж.к. 
„Младост Г/до кооперативния пазар/ сс проведе представяне на: Изменение на обща 
и подробна схема -  поставяне на нрсмссгваем обект за търговска и обслужваща 
дсйпост -  павилион по индивидуален проект на основание чл.56, ал.1 и ал.2 от 
ЗУТ в поземлен имот с идентификатор 68134.4082.707, част от УТТИ VII-“ja 
озеленяване“, кв.16, местност „Младост 1“.

Присъстваха:
арх. Стефан Стефанов -  Кмет на район „Младост“ СО
арх. Росица Ссмова -  Гдавен архитект на район „Младост“ СО
арх. Нина Гандева -  старши сксперт в отдел „УТК“
Николай Гайдаров -  старши специалист п „Други дейности по културата“

Обгцествсната дискусия започна в 18,00 часа

Арх. Ссмова откри дискусията, като обобщено прсдстави местоположението и 
функцията на павилиона, обект па проекта. След което даде думата на арх. Стефанов.

Арх. Стефанов: Преди няколко месеца имах среща с акад. Карталов -  директор 
на Софийската опера, който изяви желание ла подпомогне навлизането на културата в 
квартала. Младост е един от най-големите кватрали в София, но не разполага със зала, в 
която да се провеждат културни мероприятия. Имаме визия за такова пространство, но 
въпшпо, което ще пригодим за гостуване. Все още е на етап проект и ще отнеме време 
до реализирането му.

Акад. Карталов предложи да има място в Младост, където да се разположи 
павилион с висока естетическа стойност, за който ще предостави проект. В павилиона 
ще има каса, ретро тип и малко пространство наподобяващо интериора на операта. 
Целта е да сс засили интсрсса към такива културни мероприятия.

Тази година Пационалната опера има най-големи приходи ог мероприятията 
проведени на открито.

Аз ретих ла подкрепя тази идея, в едно такова пространство, което държим да 
си остане свободно. Смятам, че за нашия кватал това ще е плюс. D момента сме в 
процедура на премахване на много павилиони за търговия, за които с изтекло 
разрешението за поставяне. Голяма част от тях дори са опасни. В момента ги 
премахваме за да може да направим пони схеми за тях, да ги разредим и да са с еднакъв 
облик.

Този павилион (предмет на дускусията) се надявам да е първото кътче за 
култура, с което да променим средата при нас в тази посока,



Лрх. Семова дава възможнаст иа присъстващите представители от Софийската 
опера да се изкажат.

Христина Станева -  заместник директор на Софийската опера: Бих искала да 
благодаря на кмета за хубавите думи. Идеята на цялото ръководство на Софийската 
опера с район „Младост“ да има едно обособено място за култура и но този начин 
Софийската опера желае да приобщи район „Младост“ към нашето изкуство. Имаме 
доста зрители от район „Младост“ и вярваме в идеята на акад. Карталов за детските 
спектакли, искаме да работим в посока отглеждането на най-младата ни аудитория и 
вярваме, че ще има силна поссщаемост и от родителите в район „Младост“ .

Арх. Семова подкани ако има други желаещи да се изкажат. Такива нямаше. 
Напомни за срока за подаване па мнения и предложения и датата на заключителната 
дискусия, б ъ з  основа на която ще се вземе решение дали е  удачно да се реализира 
проекта. Благодари на присъстващи те и с това представянето на проекта приключи.


